
Bestyrelsesmøde den 13 februar  
 

Orientering om siden sidst: 
Fællesspisning er lagt på hylden i hvert fald et stykke tid pga. for få 

tilmeldinger. Julearrangementer blev aflyst igen pga. for få tilmeldinger. 
 

Henning og undertegnede tager ud til fællesmøde i afd. 3 den 25. februar, hvor 
vi vil prøve at se, om vi kan lave nogen fælles arrangementer i flere afd. 

 
D&V mødet den 28. marts blevet lige vendt, så Henning og Connie ved, hvad 

det er. 
 

Vaske systemet lader til stadigvæk at være et problem, da beboerne glemmer 
at melde af igen, så maskinerne ikke kan bruges af andre. Connie foreslog, at 

det bliver lavet et kursus for beboerne . 
 

Skraldespandene er stadig overfyldt. De første og de sidste bliver ikke brugt. 

Et tilbagevendende problem, som syntes svært at løse. Vi vil igen opfordre til 
at gå et par skridt længere med sit affald. 

 
Annemarie Hagendam  
 


